
 

Tid Møteleder Referent 

06.02.2025 
Trinnmøter 1830-19.00 
FAU-møte 19.00-21.00 

Marte Flydal Silje Alsaker Solheim 

 
 

Innkalt: Begge FAU-representanter fra hver klasse 

Til stede: Nikolai Siemons (8A), Hilde Nybø Jørgensen (8A), Hilde-Marie Bauer (8B), Elin 
Kolbeinsen Knudsen (8B), Silje Alsaker Solheim (8C + 10B; referent), Nicolas Lequime (8D), 
Maria Andersen Lindøe (8D), Siv-Elin Carlsen (8E), Maria P. Ramnefjell (9A), Geir Inge 
Lunde (9B), Frank J. Knudsen (9C), Unni Sjursen (9C), Hanne Eline Ludvigsen (9D), Tarjei 
Nestegard (9E), Marte Flydal (10A; møteleder), Cathrine Lutro (10C), Renate Wiers (10C), 
John Hellesøe (10D), Edda Óttarsdottir (10D) 

 
 
 
Godkjenning av referat fra forrige FAU-møte: Ble godkjent før det ble sendt til alle foreldrene 
ved skolen fra rektor.  
 

Faste saker Referat 

Nytt fra trinnene 
 

9. trinn:  
- Det har blitt sendt ut informasjon fra 

avdelingsleder. Toalettene, som ikke 
virket, er nå fikset.  

- Det kunne vært færre vakter på 
skoleballet til 10. trinn. Rådgiver på 
10. trinn var der i starten - det var 
veldig greit. Elevene var veldig 
greie. Litt mye “reking” til baren ifm 
bruskjøp - kanskje man kunne hatt 
en bar inne i selve lokalet?  

 
10. trinn:  

- Skoleballet var en suksess! Skolen 
og FAU samarbeidet godt om å 
påse at alle elever som ville delta 
ble påmeldt. 

- FAU-representantene på 10. trinn 
tar ansvar for å organisere de 
klassevise feiringene etter 
vitnemålsutdelingen. Dette ble 
tidligere gjort av klassekontaktene i 
hver klasse, men 
FAU-representantene kan sammen 
sørge for at det blir et likeverdig 
tilbud til alle elevene, uansett klasse. 



Dette er med samme tankegang 
som initiativet til å erstatte den 
gamle ordningen med 
klassekontakter med Sosialkomiteer. 

Siden sist (i) Oppdatering av vedtektene til FAU. Det 
er en gruppe som har arbeidet med disse 
siden forrige møte. Innspill som har 
kommet: Natteravnene Nesttun må inn på 
listen over samarbeidspartnere. Dette ble 
ordnet og vedtektene er dermed klare for å 
vedtas på neste FAU-møte. 
 
(ii) Hop er en Natteravnskole: Dette betyr at 
FAU må stille med fire representanter til 
medlemsutvalget (MU). Det er behov for fire 
nye fra FAU som er med i vårsesongen. 
Tirsdag 1. april er det kick-off og man må 
være med som innevakt en fredag eller 
lørdag i løpet av vårsesongen. Bjarte, Silje, 
Maria og Siv-Elin er FAU-representanter til 
medlemsutvalget våren 2025. Geir Inge og 
Nikolai erstatter Silje og Maria i 
medlemsutvalget høsten 2025. Bjarte er 
FAU sin Natteravnansvarlige de to 
kommende sesongene.  
 
Informasjon til foresatte, samt mulighet til å 
velge dato for våren kommer ut i Vigilo før 
vinterferien. 

«Rektors hjørne»  
 

 
 

- Skoleballet: Har hørt at det ble 
avviklet med suksess. Elevene 
virket veldig fornøyd!  
 

- Radon på skolen? For ti år siden - 
ved forrige kartlegging - var det ikke 
det. Kartleggingen skal pågå i 60 
dager. 
  

- Kildesortering: Kommunen 
forventer det, men rektor er usikker 
på om elevene vil klare å følge dette 
opp. Plast- og pappsortering er på 
plass, men det kommer nok mer 
omfattende kildesortering etter 
hvert.  
 

- Skoleruten 2025/2026: Én endring 
sammenlignet med skoleruten til 
Bergen kommune. Denne går ut på 
at valgdagen ikke blir 
planleggingsdag ved Hop. I stedet 
blir det mandag 5. januar, og første 



skoledag etter nyttår blir 6. januar. 
FAU var med på å godkjenne 
endringen før den ble vedtatt 31. 
januar. 
  

- Toalettsituasjonen: Det er ikke 
riktig at elevene ikke får gå på 
toalettet, men i en periode har det 
vært flere toaletter på 9. trinn som 
har vært ødelagt pga hærverk 
begått av elever. Skolen ønsker at 
elever går alene på toalettet og at 
det skal være trygt å bruke det. 
Ingen elever kan nå låse opp 
dørene fra utsiden uten nøkkel. 
Toalettene er låst i timene, og det 
må bes om å få nøkkel ved behov. 
Dersom noen har spesielle behov 
knyttet til toalettbesøk, så må det tas 
kontakt med kontaktlærer slik at 
denne er oppmerksom på dette. Det 
har vært tilfeller av elever som 
avtaler å treffes på toalettet i timene. 
Dette ønsker ikke skolen. 
  

- Lærebøker: Skolen har ikke fysiske 
lærebøker som er basert på LK20 
utenom i matte. Skolen har 
Aschehoug univers (“aunivers”). Det 
gir samme faglige utgangspunkt 
som fysiske bøker, altså er det 
faglige innholdet likeverdig. Aunivers 
oppdateres kontinuerlig, blant annet 
med hendelser i samtiden. Innholdet 
går dermed ikke ut på dato. 
Læringsutbyttet skal være det 
samme, men digitale verktøy har 
forstyrrende elementer.  
 
Skolen kan ikke velge begge deler - 
både bøker og aunivers. Dersom 
skolen skal kjøpe lærebøker i alle 
fag til alle elever kommer det på ca. 
2,3 MNOK. Dette er et beløp skolen 
ikke har vært i nærheten av å ha 
budsjett til. Støtten fra kommunen til 
innkjøp av læreverk er ca. 250 000 
kroner. Aunivers inneholder 
lesestøtte (via lyd) i alle fag, også 
språkfagene. Det er en fordel med 
læreverk som oppdateres 
fortløpende, ikke minst i en verden 
med raske endringer.  
 



- Vurderingsteamet ved skolen har 
utarbeidet en mal til bruk i 
forbindelse med 
utviklingssamtalene. Spørsmål om 
trivsel, sosial utvikling og faglig 
utvikling. Opplegget er likt for 8., 9. 
og 10. trinn, med noen justeringer 
og utvikling underveis i 
ungdomssskoleårene. Alle skal 
bruke denne malen. Eleven styrer 
utviklingssamtalen.  
 
I tillegg har hver elev ett 
tilbakemeldingsskjema for hvert fag 
som gjelder de faglige 
tilbakemeldingene i faget. Dette skal 
være levende dokumenter som 
oppdateres forløpende etter hvert 
som eleven får tilbakemeldinger.  
 
Eleven skal samle 
tilbakemeldingene i de ulike fagene i 
de respektive 
tilbakemeldingsskjemaene. Lærerne 
skal hjelpe elevene å holde 
skjemaene ajour.  
 
Tilbakemeldingsskjemaene følger 
eleven gjennom alle tre årene på 
ungdomsskolen.  

 
 

Andre saker Referat 

Valg av nestleder Det bør velges en nestleder senest på 
FAU-møtet i mars.   

Spond FAU har vedtatt at det er Spond som skal 
være FAU sin kommunikasjonskanal ut mot 
foresatte fra og med skoleåret 2025/26. 
Dette er også gjort på flere andre skoler for 
å unngå bruk av Facebook. 
 
For alle foresatte på Hop ungdomsskole vil 
det bli to Spondgrupper man får invitasjon til 
å bli medlem av før utgangen av dette 
skoleåret: 
 

- En gruppe for trinnet 
- En gruppe for informasjon fra FAU 

 
  



Årshjulet Det er enighet om at det nye forslaget til 
årshjul ser bra ut. Dette vil være et 
utgangspunkt som kan tilpasses hvert år. 
 

 
 
 
Neste FAU-møte: 10. mars 2025 


